
 

 1 

 
Acta assemblea de Vilafranca en Comú (VeC)  17/10/2016 
 
Al local social de VeC, a les 19h del dia 17/10/2016 s’inicia l’assemblea de 
Vilafranca en Comú amb l’assistència de 23 persones. Aquests són els 
acords presos. 
 
1) S’aprova l’acta de l’assemblea anterior, del 26/09/2016. 
 
2) Debat sobre els temes del Ple Municipal del 18/10/2016 
 
ÀREA DE SERVEIS CENTRALS I HISENDA 

 
2. ORDENANCES FISCALS 2017. Aprovació provisional, si s’escau, de 
la modificació d’ordenances fiscals per a l’exercici 2017 i següents. 
 
S’acorda mantenir el debat en l’àmbit politic i no tant de tipus tècnic i 
mantenir el tema de la tarifació social com a element clau.  
La proposta estrella de l’equip de govern és reduir al 50% 
l’ordenança sobre l’obertura de nous locals, de manera que es 
reduirira l’import recaptat de 530.000€ a uns 200.000€ Es considera 
necessari per part nostra redistribuir la càrrega fiscal d’una altra 
manera. Caldria valorar altres variables a més a més dels m2 I els 
tipus d’activitat econòmica: temes mediambientals; edat dels 
promotors… Altres aspecte a considerar: està bé reduir la tramitació 
administrativa però cal garantir la inspecció, per tal d’evitar fraus.  
Es procedeix a la votació amb aquest resultat: 12 vots favorables a 
l’abstenció, 2 vots negatius  i 3 que opten per la llibertat de vot als 
regidors. 

 
3. APROVACIÓ DEL PROGRAMA DE CRÈDIT LOCAL.  
Aprovació, si s’escau, d’un préstec per import de 2.325.000€ dintre 
del programa de Crèdit local, un conveni amb la Diputació de 
Barcelona i acceptació d’una subvenció vinculada. 
 
Es valora que aquest crèdit és imprescindible per evitar les tensions 
de tresoreria i poder fer front als pagaments de manera regular. 
El Banc de Sabadell és l’entitat que gestionarà el credit. 
Es considera que en algun moment caldrà plantejar-se el tema si cal 
reduir el deute municipal, i de quina manera.  
La votació dona aquest resultat: 9 vots favorables a l’abstenció, 2 
vots en contra i 4 partidaris de donar llibertat de vot als regidors. 

 
ÀREA D’ACCIÓ TERRITORIAL I SERVEIS URBANS 
 

4. ORDENANÇA DE CAMINS. Aprovar inicialment l’Ordenança 
municipal reguladora de l’ús i defensa dels camins públics rurals, de 
Vilafranca del Penedès.  
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Es valora positivament la iniciativa. I es vota favorablementment.  
 
 
Caldrà garantir l’assignació de recursos pel manteniment dels camis i 
un règim sancionador. 
Es demanarà a l’equip de govern quins són els camins rurals publics. 
Més endavant es faran les al·legacions  oportunes, si és el cas. 
 
5. APROVACIÓ DEFINITIVA ESTUDI DE DETALL. Aprovació definitiva 
si s’escau, de l’Estudi de Detall de les parcel.les del sector de Melió 
Residencial situades al Passatge Hort del Guineu núm. 18 al 30. 

 
ALCALDIA 
 

6. MOCIÓ PER L’ÍMPULS DEL VEHICLE ELÈCTRIC. Moció del grup 
municipal d’ERC perquè l’ajuntament de Vilafranca impulsi l’ús del 
vehicle elèctric en tota la flota del parc mòbil. 
 
Caldrà considerar si en la renovació de la flota de vehicles municipals 
és oportú fomenter aquest tipus de vehicles; la instal·lació de punts 
de càrrega; la reduccio de les tarifes a les zones blaves…  

 
7. MOCIÓ SOBRE REHABILITACIÓ URBANÍSTICA DEL MOLÍ D’EN 
ROVIRA. Moció que presenta el grup municipal de Vilafranca en 
Comú per la redacció d’un Pla de rehabilitació urbanística del barri del 
Molí d’en Rovira. 
 
S’acorda presentar aquesta moció pròpia, que està en la línia de la 
llei de barris de l’Espirall o de la proposta feta la barri de sant Julià. 

 
8. MOCIÓ SOBRE EL SOLDATS REPUBLICANS. Moció que presenta el 
grup municipal de Vilafranca en Comú sobre els soldats republicans 
inhumats al cementiri de Vilafranca del Penedès durant la Guerra 
Civil. 
 
Es demanarà a l’ajuntament que comuniqui als ajuntaments d’on 
procedeixin els soldats republicans inhumats aquesta circumstància.  
Es dignificarà l’espai de cementiri municipal on es troben enterrats 
aquests soldats republicans. 

 
9. Precs i preguntes. 
  

• S’acorda demanar la convocatòria de la comissiò de la Llei de Barris. 
• Es creu imprescindible un pla especial d’urbanització de la zona nord 

de VFP 
• Al carrer del Nord no hi ha visibilitat per travessar el carrer en algun 

tram. Els veins es queixen. 
• Hi ha un pla de mobilitat a mig fer i que es va deixar estar cap el 

2010. Caldria recuparar-lo i posar-lo al dia. 

https://vilafrancaencomu.files.wordpress.com/2016/10/20161018-dictc3a0men-8.pdf
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• Pel que fa a la cooperativa social Nou Set - Nou Verd I a la Fundació 
Mas Albornà caldria recollir suggeriments, pensar sobre la qüestió i 
parlar amb l’equip de govern. 

 

3) Tema Mocions diverses 
 
MOCIÓ SOBRE LGBTI 
S’acorda demanar a l’equip de govern que passi la informació corresponent 
a l’observatori de Catalunya. I ampliar el servei a la comarca. 

4) Informació Assemblea Oberta Pressupostos 2017  

S’aprova el full de ruta de l’assemblea oberta. 

5) Informació adaptació Estatuts 

Els 5 documents bàsics que tenim a hores d’ara s’han fos en una proposta 
d’estatuts que es farà arribar a la gent de VeC. 

Es portaran a l’aprovació de l’assemblea, sense obrir cap altre debat 
estatutari. 

6) Altres informacions i temes diversos 

• El Ramon Arnabat va anar al Parlament, com a historiador i a 
proposta de CSQP, en relació al tema de la Vegueria Penedès. 

• El Francesc Beumala comenta que la Dolors Tosas d’ERC li suggereix 
parlar de la plataforma dels refugiats. Parlem-ne. 

• El caixer del cercle local de Podemos vol aportar els 300€ que té i que 
no sap a qui lliurar. Se li diu que parli amb la gent de Podemos. 

 
A les 22h i 15 minuts es dóna per acabada l’assemblea. 
 


